COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)



6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON. TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告编號: 2024/25-239

各位家長:

因應惡劣天氣學校停課的應變安排

受熱帶氣旋丹娜絲帶來暴雨及狂風雷暴的影響,預計明日(7月11日)天氣情況持續惡劣,為 確保學生的安全,教育局宣布所有日校明日將會停課。因應此情況,本校將作出以下應變安 排:

中五課堂、中三升中四銜接課程及中六家長會

原定於 2025 年7月11日舉行的上述課堂及活動將全部取消。

HPV 疫苗接種

原定於2025年7月11日(下午2:00至3:00)由衛生署為女學生安排的HPV疫苗接種,將改期至2025年7月15日(星期二)上午10:00至中午12:00進行。

2025 年管樂團暑期音樂營

原定於2025年7月10日至13日舉行的管樂團暑期音樂營將會取消,已繳付的活動費用將全數退還。為協助學生準備於2025年7月20日於澳門舉行的音樂表演,學校將安排額外練習,詳情如下:

日期	時間	地點
2025年7月12日(星期六)	上午9時至下午4時	本校禮堂
2025年7月13日(星期日)	上午9時至中午12時30分	本校禮堂
2025年7月14日(星期一)	下午2時至下午5時	本校禮堂
2025年7月15日(星期二)	下午2時至下午5時	本校禮堂
2025年7月17日(星期四)	下午2時至下午5時	本校禮堂
2025年7月18日(星期五)	上午9時至下午4時	本校禮堂
2025年7月19日(星期六)	上午9時至下午4時	本校禮堂

以上安排與學生在熱帶氣旋及持續大雨下的安全有關,敬請各位家長合作。

敬祝

安康!

2025年7月10日

COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)



6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON. TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2024/25-239

10 July 2025

Dear Parents,

Contingency arrangements upon school suspension due to bad weather

Due to the heavy rain and thunderstorms brought by the remnants of Tropical Cyclone Danas, the weather is expected to remain severe tomorrow (11 July 2025). For the sake of students' safety, the Education Bureau has announced that all day schools will suspend classes tomorrow. In this connection, the following arrangements will be made:

S5 Classes, Pre-S4 Bridging Course and S6 Parents' Night

These classes / events originally scheduled on 11 July 2025 will all be cancelled.

HPV Vaccination

HPV vaccination for girls originally arranged with the Health Department during the period of 2:00-3:00 p.m. on 11 July 2025 will be rescheduled to the period of 10:00 a.m. – 12:00 noon on 15 July 2025 (Tuesday).

Music Camp 2025

The Symphonic Band Music Camp originally scheduled on 10-13 July 2025 will be cancelled. The camp fees paid will be fully refunded soon. To prepare students' well for their musical performance to be held in Macau on 20 July 2025, the school will arrange make-up practices in the school hall as follows:

Date	Time
12 July 2025 (Saturday)	9:00 a.m. – 4:00 p.m.
13 July 2025 (Sunday)	9:00 a.m. – 12:30 p.m.
14 July 2025 (Monday)	2:00 p.m. – 5:00 p.m.
15 July 2025 (Tuesday)	2:00 p.m. – 5:00 p.m.
17 July 2025 (Thursday)	2:00 p.m. – 5:00 p.m.
18 July 2025 (Friday)	9:00 a.m. – 4:00 p.m.
19 July 2025 (Saturday)	9:00 a.m. – 4:00 p.m.

The content of the above arrangements relates to the safety of students. I would like to thank parents' cooperation with the school.

Thank you for your attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin Principal